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P R O T O K Ó Ł   N R LXXV/2022 

z siedemdziesiątej piątej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Radomiu  
odbytej w dniu 11 marca 2022 roku 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Radomiu im. Marii Kelles - Krauz, Rynek 1 
 
 
Ad. 1. Otwarcie obrad i wybór sekretarzy. 
 
Posiedzenie otworzyła i na nim przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Radomiu – 
radna Kinga Bogusz. 
 
Przewodnicząca Kinga Bogusz na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
Na sesji obecni byli radni według listy obecności, która została dołączona do materiałów z sesji. 
Radni nieobecni: Adam Bocheński, Robert Fiszer, Piotr Kotwicki, Marcin Majewski, Mirosław Rej-
czak, Robert Utkowski, Wiesław Wędzonka, Kazimierz Woźniak.  
  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz poinformowała, że sesja została zwołana na 
wniosek Prezydenta Miasta Radomia zgodnie z zaproponowanym przez wnioskodawcę porząd-
kiem obrad. 
Wniosek o zwołanie sesji wraz z zaproponowanym porządkiem obrad został dołączony do ma-
teriałów z sesji. 
 
Na sekretarzy obrad zgłoszono radnych: Kazimierza Staszewskiego i Roberta Chrobotowicza. 
Radni wyrazili zgodę na pełnienie funkcji sekretarzy. Sekretarze zostali wybrani jednogłośnie 
(18 za - głosowanie nr 1). 
 
 
Porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad i wybór sekretarzy. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budyn-
ków mieszkalnych lub ich części, które zostały zajęte przez uchodźców z Ukrainy w celu nieod-
płatnego zakwaterowania – druk nr 603. 
3. Zamknięcie obrad.   
 
 
Ad. 2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nierucho-
mości budynków mieszkalnych lub ich części, które zostały zajęte przez uchodźców                    
z Ukrainy w celu nieodpłatnego zakwaterowania – druk nr 603. 
 
Do projektu uchwały wpłynęła na piśmie autopoprawka.  
Treść złożonej autopoprawki została dołączona do materiałów z sesji.  
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił prezydent miasta Radosław Witkowski.  
Przedłożoną na piśmie autopoprawkę omówił skarbnik miasta Sławomir Szlachetka.  
 
Radna Małgorzata Zając zapytała, jak wygląda sytuacja w Radomiu, jeżeli chodzi o uchodźców? 
Z jaką liczbą ludzi mamy do czynienia? Prosi o podanie orientacyjnej ilości osób. Jak ze szkołami 
dla dzieci? Jakie mamy problemy? Czy w ogóle rząd w jakikolwiek sposób się włączy? Podkre-
śliła, że ludzie dobrego serca pomagają, ale nie wiadomo ile to będzie trwało i jak ci ludzie to 
pociągną.  
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz podziękowała prezy-
dentowi za tę uchwałę. Niespełna dwa tygodnie temu w jednej ze stacji radiowych mówiła o ty, 
że warto by było wprowadzić obniżenie, czy zniesienie podatku od nieruchomości dla osób, 
które będą chciały przyjąć uchodźców. Radna nie ma żadnych wątpliwości i oczywiście zagło-
suje za tą uchwałą.  
 
Prezydent miasta Radosław Witkowski udzielił dodatkowych informacji dotyczących: 
- powołania punktu pomocy dla uchodźców, 
- ilości osób, którym punkt udzielił pomocy, 
- wprowadzenia bezpłatnej komunikacji miejskiej dla uchodźców z Ukrainy, 
- zorganizowania pomocy medycznej dla uchodźców, 
- korzystania ze szkół przez dzieci z Ukrainy oraz zwolnienia ich rodziców z wszelkich opłat                   
w szkołach, 
- uruchomienia świetlicy dla dzieci z Ukrainy, 
- otwierania w szkołach oddziałów przygotowawczych, 
- finansowania pomocy dla uchodźców, 
- planowanego skierowania do Radomia pociągów z uchodźcami. 
Prezydent podziękował mieszkańcom Radomia za udzieloną pomoc.  
 
Zastępca prezydenta miasta Mateusz Tyczyński udzielił informacji dotyczących: 
- możliwości udzielania pomocy, 
- przygotowania miejsc przeznaczonych do spania, 
- gromadzenia produktów koniecznych do pomocy, 
- źródeł finansowania udzielanej pomocy, 
- organizacji pomocy dla uchodźców, 
- pomocy kierowanej przez zachodnich partnerów naszego miasta, 
- prowadzonych przygotowań do przyjęcia większej liczby uchodźców.  
 
Radna Magdalena Lasota zapytała, czy prowadzone są rozmowy z PKP w zakresie dopełnienia 
formalności, które muszą dopełnić uchodźcy?  
 
Zastępca prezydenta Mateusz Tyczyński udzielił dodatkowych informacji w sprawach: 
- współpracy miasta z różnymi instytucjami, 
- możliwości rozlokowania dodatkowych węzłów sanitarnych.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz stwierdziła, że za nami pierwszy najtrudniejszy 
czas, gdzie wszelkie ścieżki były dopiero wypracowywane i wszelkie metody pomocy i koordy-
nowania również. Takie jednostki jak ITD już od ubiegłego tygodnia czyniły kroki w kierunku, 
aby móc swój ośrodek szkoleniowy udostępnić uchodźcom. Chcieli to zrobić w sformalizowany 
sposób. Była propozycja ze strony wojewody, aby samorządy zawierały umowy z prywatnymi 
przedsiębiorcami. ITD. Prywatnym przedsiębiorcą nie jest, więc przewodnicząca ma nadzieję, że 
wojewoda wskaże w jaki sformalizowany sposób te ośrodki będą mogły być udostępnione. Po-
dziękowała za jedność, którą ma nadzieje potwierdzi głosowanie.  
 
Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (20 za – głosowanie nr 2) podjęła ze zgłoszoną autopo-
prawką 

Uchwałę nr LXXV/676/2022 
w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków mieszkalnych lub ich 
części, które zostały zajęte przez uchodźców z Ukrainy w celu nieodpłatnego zakwate-
rowania.  
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Ad. 3. Zamknięcie obrad.   
Przewodnicząca Rady Miejskiej Kinga Bogusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad za-
mknęła LXXV nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Radomiu o godz. 16.40.  
 
 
 
          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
                       Kinga Bogusz 
  
 
 
 
Sekretarze: 
 
1. Staszewski Kazimierz  …………………………………………………… 
 
2. Chrobotowicz Robert  …………………………………………………… 
 
Protokółowała: Agata Gierczak. 
 


